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Oblast voda:                                                 
Stálá a pravidelná dodávka pitné vody všem občanům probíhá bez přerušování se všemi 

normovanými hygienickými parametry. Ty jsou zjišťovány pravidelnými měsíčními 

rozbory akreditovanou laboratoří. Připravujeme písemné doklady na kolaudaci vrtu HV1 

v lokalitě V Krytu a zahájení zkušebního provozu nové úpravny vody. Veškeré stavební 

práce jsou ukončeny. Chybí jenom některé dílčí úpravy na oplocení a závěrečné terénní 

úpravy – ty budou provedeny až na jaře. 

Osazujeme informační tabulky ke stavbě a doplňujeme bezpečnostní prvky z pohledu 

BOZP.  

Na jaře budou naši zaměstnanci osazovat vhodné plazivé rostliny na svahy, které 

obklopují novou úpravnu. Pro jejich strmost je nelze prakticky oset trávou a sekat.  

Máme rovněž zkolaudovánu přístupovou komunikaci k vodojemu a již ji i plně používáme. 

Při kolaudaci nebyl shledán žádný stavební či jiný nedostatek. Pracovníky KSÚS Vysočina 

i krajskou policií ČR byla stavba zkontrolována a vyslovena spokojenost se stavebním 

provedením.  

 

Oblast lesního hospodářství: 

V době vegetačního klidu se zaměřujeme na kontrolu oplocenek a plánování dosazování 

stromků ve spolupráci s lesním hospodářem. Využíváme příslušné dotace krajského 

úřadu na hospodaření v lesích. 

 

Ostatní činnost v obci:  

Od 15. prosince 2024 jsou již plně v provozu dvě nové autobusové zastávky v Hlávkově. 

Věříme, že tato moderní místa budou uspokojovat potřeby všech cestujících.  

Rovněž jsme provedli demolici staré dřevěné čekárny. Zveřejnili jsme sice nabídku 

odkupu, ale nikdo z občanům se nepřihlásil, proto byla tato drobná stavba rozebrána.  

Na Hlávkově řešíme nové umístění Bio kontejneru, který je nyní umístěn v prostoru 

návesní nádrže. V těchto místech je celá louka trvale podmáčená, takže příjezd je problém 

a při vývozu dochází ke vzniku hlubokých kolejí. Byť byla vytipována některá místa 

k novému umístění, nesetkala se naše rozhodnutí s kladnou odezvou místních občanů. 

Navrhujeme, aby si sami tedy určili místo, které bude ovšem i splňovat to, že bude na 

obecním pozemku a splní dopravně bezpečnostní podmínky, aby bylo možné kontejner 

nakládat i skládat.  

V noci ze 6. na 7. ledna 2025 došlo ke vloupání do objektu naší budovy Kulturního centra 

v Hlávkově. Pachatel či pachatelé se do budovy vloupali přes sklepní prostory. Poškodili 

dveře, okno a v baru kuchyňskou linku. Opravujeme všechna poškozená zařízení. Škodu 

řeší pojišťovna. Odcizena byla hotovost a majetek místních. Vloupání bylo nahlášeno 

Policii ČR.  

V současné době řešíme elektronickou ochranu obecních budov, na což chceme využít 

krajský dotační titul Obnova venkova 2025.  

Připravujeme za původní skládkou komunálních odpadů v lokalitě mezi obcemi Plandry 

a Vyskytná n. J. protierozní opatření na vhodné ploše. Samozřejmě, že s tím je mnoho 



práce k získání souhlasů všech příslušných státních orgánů. Dojde k vytvoření odborného 

konsilia, které určí enviromentální podmínky. Pokud dojde k zamítavému stanovisku, 

bude mít Obec v momentě větších stavebních zakázek, především u provádění kanalizace 

a ČOV ve Vyskytné, nákladné podmínky k uložení přebytečného výkopku z této stavby. 

Dle projektanta cca 10 000 m3 zeminy a kamení. Samozřejmě lze využít ukládání výkopku 

v jiných lokalitách, což ale značně prodraží stavbu. Věříme, že nám příslušné orgány 

vyjdou vstříc.  

Na Rounku připravujeme opravu zvětralé omítky na kapli sv. Antonína Paduánského. Od 

prvopočátku záměru se potýkáme jak s termíny, tak dokládáním potřebných dokladů. 

Došlo totiž od 1.7.2024 k platnosti nového Stavebního zákona, a tak již tuto drobnou 

stavební práci nelze provést buď vůbec bez ohlášení nebo na tzv. ohlášku. My k tomu 

musíme získat plnohodnotné stavební povolení včetně projektu stavby. Chceme na tuto 

údržbu získat i v této časové tísni dotaci. Orientační předpoklad nákladů se pohybuje 

kolem 400 tisíc Kč bez DPH. Tato cena je tak vysoká z toho důvodu, že Obci nařídil Národní 

památkový ústav přímo jmenovité stavební materiály a technologii použití.  

Na Rounku běží ve zkušebním provozu instalované DČOV. Daří se díky monitoringu 

našeho zastupitele pana Jaromíra Vacka a obecních údržbářů zvládat zkušební chod 

těchto nově ekologických zařízení. V blízkých dnech nás čekají další odběry vzorků a 

vyhodnocení. 

Na Rounku probíhá zasíťování chat elektrickým kabelem. Občané se proto mohou 

potkávat s určitým krátkodobým omezením dopravního provozu. Investorem je 

společnost E.ON ČR. Orientační délka stavebních prací /zahájení 17. ledna 2025/ dle 

informace zástupce prováděcí společnosti Západomoravské energetické s.r.o. Třebíč je 

duben, květen 2025.  

Ve VnJ jsme na obecním pozemku za farou provedli generální úklid plochy. Nyní jsme tím 

získali lepší manipulační prostor.  

Jak jsme již informovali, i nás potkávají poruchy na různých zařízeních, a tak se přihodilo 

při dojezdu obecním traktorem přímo před obecní úřad, že praskla pružina v převodovce. 

S traktorem se nedalo v první fázi manipulovat /než se podařila vysunout zařazená 

rychlost/, a tak naši údržbáři vleže na silnici v zimě opravovali traktor.  

Stále ještě parkujeme v bývalé čističce obilí a protože majitel /AGRO Hybrálec / ji 

prakticky neudržuje, stalo se, že vypadlo křídlo vrat 4 metry vysoké a buďme rádi, že to 

na někoho nespadlo. Našim přáním je postavit co nejdříve technickou budovu, aby bylo 

kde v solidních podmínkách techniku umístit a opravovat.  

 

Upozorňujeme na zveřejnění požadavků do návrhu Změny č.3 Územního plánu obce 

Vyskytná n. Jihl. na úřední desce webu obce VnJ. 
 


